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Review

"A pioneering effort." --American Historical Review

Product Description

Finally available in English to coincide with the 150th anniversary, this highly original
study of the German Revolution of 1848-49 examines the "failure" of the revolution, its
repression and the attempts to come to terms with this repression. Wolfram Siemann's
analysis centers on the contradictory forms of collective protest, the tensions in the
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social, agrarian and commercial spheres, the nature of the crisis cycles of the Vormarz
period, the different stages of development in individual German territories, and the
regional centers of industrialization and politicization. It is against this backdrop that
the "failure" of the revolution is put into perspective.
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标签

德国革命

评论

很好的一卷本德意志1848革命史

-----------------------------
1848德意志革命的论述性著作。作者对于革命的研究是从多方面着手的；其结论也凝
聚并且补足了1980年代之前大多数学者的不同观点。总体上讲作者对革命的论述基于
西德史观——从社会变革与经济危机谈论1840年代末期德意志社会的政治化。
但是，我不会尝试对那些初次接触德意志1848年革命这一话题的人推荐这本著作，因
其内容大多是总结性的观点而非对繁杂史实的例举。
如果你对1848年德意志革命有一定的了解并且具有一定德意志19世纪史基础，这本书
是一个不错的选择，否则我建议你绕道。
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